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1-5-Fragment-MvS-14% Vermogen-5D realiteit-Deel6 
 

Deel 6 - Uit welke lezing is onbekend, iemand? 
 

Opname: 
1-5-Fragment-MvS-14% Vermogen-5D realiteit-Deel6 

 
Voordat ik geboren werd, leefde ik als een veel groter wezen in een 

androgyne situatie.  
Laat ik het zo maar zeggen. Dus niet als man of vrouw.  

En ik was een stuk groter, net als alle wezens die daar zijn. 
 

En dat is in die realiteit, dat is de 14% district, het district waar we nog 
14% van ons oorspronkelijk vermogen hebben. En dat is gigantisch.  

 

Zie je nu wel dat de modellen van Atlantis daarboven zitten?  
Dat is heel interessant.  

 
In dit moment hier ging ik liggen in een hele mooie heilige zuivere ruimte prachtig 

mooi helemaal van een soort marmer met enorme lichtvelden en geometrische 
frequenties waar ik in ging liggen met allemaal mensen wezens om me heen, wij 

noemen dat nu dan engelen maar dat zijn we dus zelf en dan word je voorbereid, ik 
werd voorbereid om een reis te maken naar deze realiteit hier.  

 
En dat is niet door uit mijn lichaam te gaan en ergens anders heen te reizen.  

Maar dat is door naar binnen te gaan. Dus de reis naar binnen.  
Met een heel speciaal frequentieveld. Waarin het vermogen van 14% teruggewerkt 

naar 5 in mijzelf. Ging ik op zoek naar het circuit wat we hier de aarde noemen.  
 

Wat in mij zit en in jullie ook.  

 
Dus dat is een andere radiozender in ons metafysisch brein. Dat is allemaal 

energie, ging ik naar die plek toe en daar werd ik in dat veld verwelkomd, zeg 
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maar, door een aantal groepen die ik de controle lagen noem en ik ben zeven keer 
ben ik eruit geknald. Zeven keer kwam ik weer terug in dat lichaam was het 

mislukt.  
 

En dat betekent dat het niet eenvoudig is om hier te komen, in dit veld 
waar we nu zitten.  

 
Dat geldt voor iedereen.  

 
Want ze hebben liever niet, in dat laagje van die 5% vermogens, hebben de 

krachten die dat in ons geïnfecteerd hebben, praat hier bewust over dat je je eigen 
beelden erbij kunt halen, die krachten die dus in ons zitten, snap je? 

 
Die krachten die detecteren en verdedigen dat stuk bewustzijn met de meest zware 

middelen in ons. Dat is dus de artificial intelligence.  

 
Ja, wij zijn dus geinfaseerd daardoor. En ik kwam uiteindelijk binnen en ik werd 

geboren.  
 

En ik weet nog heel goed dat ik door blauwe lichten door een gigantisch 
groen veld ging en ik keek mijn ogen uit.  

 
Het was een hele zware reis en ik kwam in een veld terecht wat ik ging ervaren als 

een baby lichaam bij mijn moeder.  
 

Volledig bij bewustzijn en ik ben uiteindelijk geboren met een heleboel toestand.  
 

Tijdens de geboorte voelde ik ook dat ik al gepoogd werd gedood te 
worden omdat gezien wordt in dat veld wat je komt doen en vooral of je 

echt gehard bent spiritueel vanuit je gevoelsbewustzijn gehard bent om te 

doen waarvoor je bent gekomen.  
 

Want we nemen ons dus daadwerkelijk iets voor.  
Dat komt dus niet uit het karmisch model wat wij nu hebben.  

 
Wat ik dus zeg is dat er een moment is voor deze realiteit die als hemel fungeert 

waarin wij in onszelf indalen en vervolgens in een veel kleiner circuit van het 
vermogen van 14% wakker worden in een geïnfecteerd gedeelte van ons 

bewustzijn.  
 

Dat is nogal wat. Dat is een hele andere zienswijze.  
 

Ik ben drie keer echt overleden geweest waarbij ik teruggeduwd werd in dit veld.  
 

Ik ben dus ook drie keer daar weer teruggekomen.  
Ik heb drie keer hele heftige processen meegemaakt, die ik laat ik zeggen als inter-

dimensionale ondersteuningsteams van onze familieleden, die er alles aan deden 

om mij in dat veld te houden waarvan waar we hier nu zitten.  
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En uiteindelijk is dat ook gelukt. En ik heb ook het overlijden van mijn oma gezien, 
heb ik wel eens verteld in een lezing. En dat moment is dit moment. Ik heb daar 

dus in die wereld en ik stond bij een lichaam met een hele mooie ceremonie. 
Prachtig, ik snap best dat we dat als engelen zien, maar we zijn dat dus zelf.  

 
Onze familieleden staan daar om te waken over ons lichaam, omdat er in ons deze 

realiteit afspeelt. Waanzinnig he. Weet je hoe groot het is?  
 

Dat is zo'n groot complexe situatie hoe zich dat afspeelt.  
We spreken niet over ziekenhuizen waar miljarden mensen liggen, maar het is een 

veld wat wij hier nu niet kunnen bedenken.  
Het is enorm.  

En ik ben bij mijn oma geweest en ik zag dat mijn oma wakker werd, maar ik wist 
ook dat, hé, dat is mijn oma ik zag dat aan de energie.  

Maar het was mijn oma natuurlijk niet en dat wezen kwam bij en we keken elkaar 

aan en ik wist hey dat is mijn oma.  
 

Dus ik was bij het overlijden, beter gezegd bij de ontkoppeling bij de 
terugkomst in 14% realiteit was ik aanwezig.  

 
Dit kun je gewoon onderzoeken op je eigen manier of het zo zou kunnen zijn wat ik 

hier zeg.  
 

Deze realiteit hierboven is boven die 14% gelaagd in een val tot aan dit 
moment.  

 
Wij hebben vanaf hier tot daar in de val, in het vermogen waar we uit 

opgebouwd zijn, hebben wij miljoenen realiteiten meegemaakt.  
Miljoenen.  

 

Tegelijkertijd als collectieve beschaving, steeds naar een andere radio zenden, 
steeds in een ander vibratieveld, waarmee we ook steeds in een ander universum 

kwamen en bij het stoppen van die val zijn we steeds weer in een nieuw 
evolutionair proces terecht gekomen.  

 
In die realiteit speelt zich het Lemuriaanse en het Atlantis verhaal ook af, de 

werkelijkheid. Bij de val naar beneden toe, hier, hebben wij besloten om daarin 
onszelf naar binnen te gaan om het moment van nu te ervaren.  

 
Maar we hebben niet het moment van nu ervaren, maar een moment dat daar 

tussenin zit.  
 

Eigenlijk zit het echte nu moment hier. En dat is de Anunnaki invasie.  
 

Het laatste, het enige, het laagste model in frequentie in onszelf is het vijf 
dimensionale bewustzijnsveld. Dat bestaat uit vijf heilige geometrische 

velden die over elkaar heen liggen.  

 
Waarvan elk veld een universum is en in elk veld miljarden wezens leven.  
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Daar is het gestopt.  

 
Omdat de vijf dimensionaal het enige en laatste veld is waarin een wezen op zich, 

niet alleen de oorspronkelijke mens, maar alle rassen in het universum daar als 
laatste kunnen functioneren op basis van een eigen waarneming, eigen 

waarneming, zonder dat zij een waarneming krijgt opgedrongen.  
 

Dat hebben we gedaan.  
 

Dat is deze aarde.  
 

En in vijfde dimensie zijn we dus wakker geworden in onszelf.  
 

Daar zijn we vrije wezens, daar nemen wij alles waar wat wij zelf ook echt zien, 

detecteren, met het vermogen wat we daar hebben.  
 

Dat is maar 5% van die oorspronkelijkheid.  
 

En in die realiteit heeft er een enorme oorlog gewoed tussen multidimensionale 
andere rassen die uit de 53% [wordt mogelijk ander % bedoelt] komen, uit een 

vermogen wat veel groter is dan wat we daar zijn.  
 

Dat noemen we de Anunnaki dynastie, en die hebben de mensheid 
geinfaseerd in die vijfde dimensie en ervoor gezorgd dat de twee heilige 

geometrische veldlijnen, dus twee van de vijf, dat die aangesloten zijn op 
de veldlijn van hen.  

 
Met andere woorden, er loopt een deel door onze frequentie nu, loopt er 

een deel van het bewustzijnsveld van hen door ons heen en alles wat we 

hier nu zien is geinfaseerd met het Anunnaki bewustzijnsveld 
 

 
 

 
 

 
= = = = = = = = = = = = = = / / = = = = = = = = = = = = = = = = = = 
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2-5-Fragment-MvS-2 Circuits in het brein en de hack 
 

2 Circuits in het brein en de hack-Martijn-van-Staveren 
 

Uit welke lezing is onbekend, iemand? 
 

Opname: 
2-5-Fragment-MvS-2 Circuits in het brein en de hack 

 

Want we spreken hier over twee verschillende circuits in het brein.  
Nou ik wil daar iets over zeggen over wat ik daar zelf in heb ontdekt en hoe dat dus 

werkt bij de mens maar ook dus ook hoe de mens wordt bestuurd op de aarde 
vanuit dat energieveld.  

 
Wij hebben voor hele lange tijden gedacht dat ons fysieke lichaam een product is 

uit fysieke genen en dat klopt gedeeltelijk ook wel dat we opgebouwd zijn uit DNA 
van bouwstenen van onze ouders en voorouders.  

 
Maar er komt een nieuwe geneeskunde op de aarde en dat is de oorspronkelijke 

geneeskunde en dat heet informatie geneeskunde en dat is iets anders dat 
betekent dat het lichaam een resultante is van hoe cellen informatie aan elkaar 

doorgeven, dat is dus nu ook aan de hand.  
 

En die informatie wordt gestuurd door het, simpel gezegd hoor, door het 

centraal zenuwgestel, door ons brein.  
Dus vanuit het denken.  

En achter het denken liggen gevoelens.  
 

Wij denken dat we snappen wat we denken, maar het denken is een interpretatie 
van wat we voelen, een fractie voordat we het denken.  

Dat is aangetoond.  
Dat het brein reageert voor het denken, voor het waarnemen, op welke manier dan 

ook, op basis van een prikkel en het gevoelsbewustzijn reageert.  
Dat is gemeten.  

Dus er is voordat wij iets denken dat er een beeld is of wat dan ook, een 
prikkel, is er een gevoel in ons. Dat gevoel wat binnen in ons komt dat kon 

niet in ons fysieke lichaam binnen maar het komt binnen in ons lichtveld.  
 

Het morfische veld en daar zitten de lichtvelden in opgeslagen en het 

morfische veld dat is waar de mens vroeger 100% gebruik van maakte, 
bewust, en dat is 99 keer groter dan dit fysieke uitstulpinkje wat we er nu 

nog van zien.  
 

Ik zeg dus dat de mens van oorsprong een gigantisch groot wezen is, als we 
allemaal even groot zijn zijn we daar ook weer gelijkwaardig in vorm.  

 
Maar de mens is veel groter qua omvang als wie ze nu is en vanuit die vorm is de 

mens haar vermogen kwijtgeraakt om daar verbinding mee te hebben, bewust.  
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En nu zitten we in dit fysieke lichaam, maar de informaties uit dat 
morfische veld komen nog steeds binnen, via onze sacraal chakra, in 

emoties, in gevoelens, die prikkels komen binnen, worden getransporteerd 
via het centraal zenuwgestel naar de, wat wij hier dus nu noemen, de 

pijnappelklier.  
 

En vanuit de pijnappelklier worden er signalen geproduceerd die door het 
brein worden verstuurd.  

Maar dat brein zit ertussen als een filter.  
 

En afhankelijk van de gevoelens die er worden binnen gevoegd, vindt er in het 
brein een filter plaats tussen wat wordt de uitwerking van die emotie.  

 
1. Wordt dat de uitwerking van overlevingsdrang en agressie?  

2. Of ga je dat gevoel wat de voeding werkelijk is omzetten in empathie en 

liefde?  
 

En waar hangt het nu vanaf?  
Waar je een keuze uitmaakt. 

 
Dat hangt af van jouw punten, jouw referentiepunten die je in je draagt in dit leven 

hier op dit moment.  
 

Niet je vorige levens, wat iedereen altijd heel erg heeft gedacht, maar alleen dit 
moment.  

 
Want alle vorige levens waar we nu in therapeuten komen allemaal voort 

uit dit moment. Ik zeg dus dat vorige levens er wel zijn, maar niet in het 
model hoe we er altijd over hebben gedacht.  

 

Daarmee zeg ik ook dat karma per direct nu kan komen te vervallen.  
 

Want er is maar één kracht. En dat is de kracht van het nu. Het krachtmoment 
waar we nu in zitten.  

 
Ik heb met veel psychotherapeuten en met veel regressietherapeuten onderzoek 

gedaan naar het fenomeen vorige levens. Waarbij ik direct de therapeuten 
uitnodigde om laten we nou eens gewoon werken aan volgende levens. Nou toen 

liep het al vast. Maar dat is ook logisch he. Wij zitten zo vast in die tunnelvisie.  
 

“Er zijn toch alleen maar vorige levens?”.  
Nee maar tijd bestaat niet.  

 
Want waarom zou je niet kunnen besluiten dat jij in een volgend leven 4 miljard 

jaar verder ten opzichte van hier je gewaarwordt in een realiteit.  
 

En toen viel er dus al een stukje onderzoek wat openging wat te maken heeft met 

het intergalactische hartbewustzijn hoe wij onszelf ook een beetje om de tuin leiden 
op basis van modellen en ik denk dat het gewoon de tijd is om modellen te 
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onderzoeken ieder op zijn eigen manier.  
 

Maar tijdens die onderzoeken kwam dit naar voren; bij het therapeuten en het 
zoeken in vorige levens, en ik heb hier informatie over die ga ik zo delen hoe ik 

daar kom, bij het delen van die vorige levens die informatie die daar ligt kwam ik 
telkens tegen in al die onderzoeken een rode draad. Een rode draad van trauma. Of 

een rode draad van plezier. Kan ook. Negen van de tien keer vind je in je vorige 
levens altijd trauma's en pijn.  

 
Hoe je gemarteld bent, dat je in een kerker hebt gezeten, dat je et cetera, et 

cetera, et cetera. Daardoor heb je te maken in dit moment met situatie X. Maar je 
komt ook wel eens in vorige levens iets tegen dat je heel erg plezierig hebt gehad, 

dat je in dit leven juist nog meer dat plezier ervaart. Wat mooi was, dat door te 
werken in die vorige levens, door daar iets op te ruimen, emotioneel gezien 

of wat dan ook, dat terug in het hier en nu, uit die hypnotische sessie, regressie, 

dat de mensen op dat moment opgelucht waren.  
En het leek ook een tijdje beter te gaan. En toen viel het weer terug. 

Kwam dat patroon weer.  
 

Weer die rode draad van waar mensen toch steeds weer in bepaalde thema's 
tegenaan lopen. Vele onderzoeken hebben het achterstevoren gedaan en voor mij 

was het al duidelijk, ik heb het alleen met die therapeuten uit willen zoeken van 
wat gebeurt er in het proces en wat kan dat ons vertellen en hoe kunnen we daar 

ons voordeel mee doen, want dat is het.  
 

Toen hebben we het andersom gedaan, toen zijn we bezig gegaan met de cliënten 
om zaken te doorbreken in het nu. Ze kwamen thema's tegen in het nu, heel diep 

zoeken, zoeken... wat speelt er zich nu af in je leven, welke thema's, wat zit 
erachter en niet alleen mediteren maar ook het ombuigen in de ervaring in dit leven 

hier op de aarde door dat anders te doen dan word je en ben je dus ook die nieuwe 

ervaring vervolgens wordt dat opgeslagen dat referentie punt in het lichaam, fysiek 
he, in de databases van het brein, wordt vervolgens terug geladen naar de 

morfische velden.  
 

Dat is één op één beschikbaar.  
En daarna therapeuten in de vorige levens.  

 
Terwijl er andere therapeuten die dat gingen doen, en die kwamen die thema's 

helemaal niet meer tegen. Die thema's waren weg. Opgelost door in het hier en nu 
te pakken wat er te pakken is.  

 
Dus, samengevat zeg ik maar één ding.  

De mensheid wordt in het nu moment, waarin we nu zitten, op dit moment 
hier, terwijl ik hier sta te praten, staat de mens in het nu moment in de 

grootste kracht.  
 

En die kracht is dat we ons focussen op ons modellen waar we denken 

waar we in zitten en met name waar we bij het weg willen blijven.  
Daar zit de kracht.  
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En dit model, hier, dat Reptiliaanse systeem, dat reageert op trauma's in 

het nu moment waar we nu zitten.  
 

Dus door de trauma's nu op te lossen, door zaken nu aan te gaan, want 
daar komt het op neer. Want oplossen betekent iets aangaan.  

En iets aangaan betekent het gewoon belichamen, die situatie, vanuit je 
kracht van creatie en vanuit het weten dat jij het aan kunt en dat er ook 

niets kan gebeuren.  
Dat is allemaal overtuiging.  

 
Door daar doorheen te gaan en in te stappen en doorheen te gaan, is het 

namelijk zo dat er een nieuw patroon ontstaat waardoor jij in de volgende 
keer dat jij weer in zo'n situatie zit, niet een schakeling krijgen van dit 

model uit het brein, maar dan gaat het naar dat model.  

Dat noemen we persoonlijke groei.  
 

En dat noemen we herstel van het oorspronkelijk erfgoed.  
Reageren vanuit dienstbaarheid.  

 
Buitenaardse wezens zijn hier op de aarde altijd al geweest, zolang de 

mens er is, omdat ze ons hebben gecreëerd.  
En wij zijn hen.  

Wij hebben onszelf gecreëerd.  
 

En er is een heel groot en belangrijk issue aan de hand, dat de mens op de aarde 
geregeerd wordt door dit gedrag. 

 
En dat heeft alles te maken met geloven en aannames van macht en 

overheersing. Kijk nu naar de modellen die er gaande zijn wereldwijd.  

 
Het heeft alles te maken met controle, zorgen dat je de ander overbluft.  

We zien het op dit moment wereldwijd, wat er allemaal zogenaamd naar voren 
wordt gebracht met Turkije en Rusland en er worden ook allemaal gevoelens bij 

geprojecteerd als je die artikelen leest en je kunt je erna gewoon weer van 
vrijmaken, lees je dat de agressie die erachter zit, dat die in feite dat je al wordt 

opgetrommeld als soldaat om in dit stuk te gaan reageren en het is dus de tijd om 
met elkaar vanuit crowd power, vanuit een manifestatie van kracht en schepping, 

een opdracht te geven, massaal, om daar heen te gaan.  
 

Op dit moment leven er zo'n 20 miljoen diep, diep bewustzijn-de mensen, 
allemaal met een ander inzicht, dat is prima, maar met zeker de 

bereidwilligheid om met elkaar iets te doen.  
 

En het is mogelijk om een vliegtuigschip in 5 minuten tijd te ontdoen van 
alle gevechtsvliegtuigen. En dat gaan we dus ook doen. Dus wij gaan 

helemaal geen gevecht aan, wij gaan zorgen dat we de kracht van creatie 

weer gaan pakken.  
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In het nu moment. En dat de matrix die opgebouwd is en gecontroleerd wordt door 
dit veld, want achter dit veld zit een Reptiliaanse orde, dat dát stuk bewustzijnsveld 

als het ware door ons wordt doorschenen vanuit de volledige vanzelfsprekendheid, 
dat wij helemaal nooit gehackt kunnen worden. We zijn al gehackt en toch zijn we 

….. 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
= = = = = = = = = = = = = = / / = = = = = = = = = = = = = = = = = = 

 
 

3-5-Fragment-MvS-Communiceren met het kunstmatige veld-
Deel8 
 

Communiceren met het kunstmatige veld 
 

Uit welke lezing is onbekend, iemand? 
 

Opname: 
3-5-Fragment-MvS-Communiceren met het kunstmatige veld-Deel8 

 
We gaan het nu hebben over de kracht van creatie en autorisatie.  

Hier is een plaatje van de fractals, de fractalen van het universum.  

Het is een illustratie. Alles is trilling en frequentie. Alles is een beweging.  
 

Ik heb wel eens gezegd dat het universum bestaat uit miljarden keer triljarden 
resonantievelden dwars door elkaar heen. Trillingen. En elk trillingsveld, elke 

resonantie is het universum op zich.  
 

Wij zijn gecreëerd om daarin te kunnen loggen.  
In elk veld.  

Zowel het veld dat bestaat uit de schepping, en ook het veld wat bestaat uit het 
veld van de artificial intelligence. En in wezen zijn dat dus twee verschillende 

velden, die niet verschillend van elkaar zijn, maar ze lopen dwars door elkaar heen. 
Triljarden velden uit de kunstmatige realiteit, waar wezens leven die van 

biologische origine zijn, maar zichzelf, door middel van technologie, hebben 
geüpgraded.  

 

En in feite is dat dus ook een onderdeel van de schepping.  
Want het is gewoon fenomenaal dat superrassen zichzelf kunnen verder door 

evolueren, dat ze steeds verder in de evolutie kunnen komen, zo goed dat ze niet 
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onze taal spreken van gevoel, maar wel op basis van een diepliggende informatie 
kennis databank, op hun manier kunnen vertalen wat ons gevoel nou zou 

betekenen.  
Maar ze voelen het niet.  

 
En die twee velden, dat zijn triljarden resonantievelden door elkaar heen.  

Dat zijn dan ook niet eens losse velden van elkaar, maar het zit allemaal met elkaar 
in verbinding. Het zijn allemaal vormen.  

Dus het is niet een vierkant-veld of rond-veld. Het zijn allemaal resonanties.  
 

En zo is het in het evolutieproces dat de resonantie waar nu schepping is in dat 
veld, zijn bepaalde plekken zijn overgenomen door andere wetgeving, doordat in 

die resonanties wezens, beschavingen zijn binnengekomen die dat veld helemaal 
hebben ingenomen.  

Met een andere agenda.  

 
En dat dat stukje dus nog steeds onderdeel is van schepping.  

En dat dat stukje dus wel een hele andere invulling krijgt.  
En dat de wezen die in dat veld leven ons nodig hebben, maar zij vinden tot nu toe 

niet dat dat zo is, om terug te keren in het scheppingsveld.  
 

De oorspronkelijke mens is gecreëerd uit een aantal super geavanceerde 
beschavingen om uiteindelijk door dat hele veld te kunnen reizen.  

 
En dan praten we over een tijd die is zo ontzettend ver weg ten opzichte van waar 

wij nu zitten. Daar zullen we in eerste instantie bijna nooit niets over horen in 
welke geschrift dan ook.  

Her en der staat wel iets geschreven, maar het beeld erbij is zo enorm ver weg dat 
we focussen ons op het hier en nu.  

 

En dat mag ook gebeuren, want hier en nu, hier ligt de oplossing.  
Toch is het zo dat er op dit moment grote verandering gaande is in het kunstmatige 

veld. Ik communiceert van kind af aan met beide velden.  
Je kan ook met het kunstmatige veld communiceren.  

 
En het bijzondere daarvan is dat het veld alleen maar reageert op, in dit geval, hoe 

ik inlog. Laat ik het zo maar noemen. Op het moment dat ik er contact mee maak, 
en ik doe dat vanuit een gevoel en mening dat ik als creatief wezen verder 

geëvolueerd ben dan krijg ik een directe reactie uit dat veld dat dat veld mij of weg 
wil duwen of het veld wil mijn interactie vanuit wat ik doe wil dat invaseren om het 

te elimineren.  
Het is een heel, heel geavanceerd veld.  

 
Onze uitdaging is om als wij hieruit willen komen uit het kunstmatige veld, 

dat we dus leren contact te maken met een veld wat niet een 
scheppingsveld is maar een kunstmatig veld.  

Daar liggen de grootste uitdagingen.  

 
En daar kunnen wij alleen komen, als wij vanuit neutraliteit weer terug kunnen 
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keren in ons zijn. Dat we alles wat we hebben geleerd, alles, alles, dat we dat 
simpelweg gewoon aan de kant durven zetten voor een bepaald moment om te 

onderzoeken.  
En op het moment dat je in het neutrale veld komt, dat je als galactisch wezen 

weet, gewoon weten, er kan mij niks gebeuren, ik ben hier om te communiceren 
met al die verschillende frequenties, dan gaat dat veld ineens iets heel bijzonders 

doen.  
 

Mensen vragen mij wel eens hoe kom jij aan bepaalde informaties.  
Ja, hoe kom je er ook weer vanaf, zeg je dan ook wel eens, door erover te praten. 

Want dan is het weer weg.  
Er is iets heel bijzonders aan de hand.  

 
Er is een moment, nu gaande, dat de aarde wordt overspoeld door allerlei 

verschillende rassen en intelligentie vormen uit zowel het creatieveld als 

uit het kunstmatige veld.  
 

En ze vinden het niet leuk dat we dat kunstmatige veld noemen, want zij hebben 
het volkomen recht om te doen en te evolueren zoals zij dat willen.  

Het zijn beschavingen waar ook mensen wonen.  
 

Mensen die ooit vrij waren van die technologie.  
En zichzelf hebben zover door geëvolueerd in de technologie dat ze uiteindelijk 

gegrepen werden door bepaalde velden die via de technologie binnen zijn gekomen.  
 

En die mensen hebben het nodig om aangeraakt te worden.  
Om bezocht te worden.  

Daar zijn wij voor gecreëerd.  
Om daar doorheen te gaan.  

En wat er nu gaande is.  

 
Is dat het veld van die kunstmatige intelligenties, dat is een enorm super 

geavanceerd en heel interessant netwerk, dat daar in dat veld beschavingen zijn 
die zichzelf zo ver hebben ontwikkeld, dat ze zichzelf uit dat veld nagenoeg hebben 

losgemaakt, dat kunnen ze niet, maar nagenoeg hebben losgemaakt, ik moet het 
maar even met woorden onderbouwen, om vervolgens een compleet andere 

agenda uit te rollen, het onderdrukken van het menselijk bewustzijn en nog vele 
andere rassen, wat niet hoort bij dat plan van die kunstmatige intelligentie.  

 
En op het moment dat de collectieve geheugendatabank, waar we het net in de 

deel 7 nog even over gehad, in de mind-control wordt aangeraakt, en dat de mens, 
het menselijk bewustzijn, ergens op een bepaalde manier weer aandacht brengt 

naar de mogelijkheid dat wij geëvalueerde super geavanceerde wezens zijn.  
 

Dat wij van oorsprong gecreëerd zijn om precies dat te doen wat we nu niet meer 
voor mogelijk houden. Op het moment dat we daar naartoe gaan en dat zijn we dus 

aan het doen.  

Reageert het kunstmatige veld daarop.  
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En het kunstmatige veld doet dit, zij willen met ons in contact.  
Nou komt het he.  

Daar willen wij geen contact mee.  
Wij zijn wezens van liefde.  

Dus. Zo heeft [..?].  
 

Dat is dus waarom de spiritualiteit in het leven is geroepen.  
Door de krachten die ons onderdrukken en opgebouwd zijn uit dat kunstmatige 

veld, omdat zij voorzien hebben dat de mens de sleutel is om A en zichzelf weer 
terug te transformeren.  

 
Vervolgens in het veld van die kunstmatige intelligentie haar taak weer op kan 

pakken waar ze al gebleven was op het moment dat ze gegrepen werd, om 
vervolgens haar taak te verrichten in een multidimensionaal super geavanceerde 

galactische alliantie en daarmee ook een volledige interactie te hebben met de 

oorspronkelijke realiteit.  
 

De mens wie wij zijn kent een enorme historie 
 

 
= = = = = = = = = = = = = = / / = = = = = = = = = = = = = = = = = = 

 
 

4-5-Fragment-MvS-Communicatie met Wezens-Wat staat 
ertussen 
 

Communicatie met Wezens-Wat staat ertussen? 
 

Uit welke lezing is onbekend, iemand? 
 

Opname: 
4-5-Fragment-MvS-

7_Beschavingen_die_contact_leggen_met_het_betabewustzijn_en_beschavingen 

 

Wezens van andere werelden en andere dimensies, liefdevolle, prachtige, mooie, 
liefdevolle wezens en beschavingen communiceren via velden en gevoelens.  

 
Wij communiceren nu op basis van een stukje software in ons hartbewustzijn wat 

vertaald wordt door onze hersenen en wij trachten vanuit ons gevoel dan te 
vertellen wat we bedoelen met woorden.  

 
Maar dat kan niet, want dat zijn allemaal dus die enen en nullen, de digitale taal en 

de analoge frequentie er tussenin is het hartbewustzijn.  
 

Wat buitenaardsen doen is communiceren via het morfische veld en het is 
aan ons om dat te vertalen. 

 

Ik zal daar een kort voorbeeld over geven.  
Als ik communiceer met Arcturiaanse mensen, ik noem het gewoon 
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mensen, want we zijn uiteindelijk allemaal afkomstig van menselijke 
interactie ergens in een ander veld.  

 
Dat deze mensen met mij communiceren en met alle mensen communiceren op 

basis van frequenties en dat zijn trillingen uit dat gigantische resonantieveld.  
 

Dat resonantieveld is er voortdurend, daar zitten we nu ook gewoon in.  
We merken dat nu niet.  

 
We merken ook niet dat we in een bubbel van lucht zitten, we ademen het wel 

voortdurend in, heel, zonder het weten.  
 

Maar we zitten dus in het resonantieveld.  
 

Dat resonantieveld wordt soms opgevoerd als we communiceren en dan gaan ze 

het resonantieveld versterken waardoor het in het morfische veld van die persoon, 
het grotere veld, niet het fysieke deel, wordt dat versterkt en wordt als het ware zo 

sterk dat degene, als die persoon daar ontvankelijk voor is en vrij is, redelijk vrij is 
van angsten, kan dat binnenkomen in het fysieke neurologische systeem.  

 
Wat er bij mij gebeurt, en dat is puur omdat ik het wil delen als een stukje 

informatie, als ik communiceer met ze dan krijg ik frequenties te horen 
eerst in mijn hoofd.  

 
Ik krijg fluittonen, pieptonen, bromtonen en het gaat repeterende geluiden 

maken.  
 

En dat blijkt dus ook geometrische velden te zijn.  
 

Dus als ik mijn ogen dicht doe, en dat doe ik dus direct om mij niet te vervuilen van 

de fysieke beelden, doe ik mijn ogen dicht en dat is al van kinds af aan, is dit zo.  
Ik doe mijn ogen dicht en dan krijg ik allemaal kleuren en vlekken te zien, net zoals 

dat je heel hard op je oogbollen gaat drukken. 
Ken je dat?  

Ja.  
 

Dan zie je soms hele mooie vormen.  
Het wordt dan geprojecteerd in mijn hoofd, en die velden, die frequenties die in 

mijn brein plaatsvinden, die worden op een gegeven moment driedimensionaal.  
 

En dan zie ik dus letterlijk een driedimensionaal., een hologram in mijn hersenen, 
wat ik gewoon kan zien met mijn ogen dicht.  

 
En dat hologram is dus een radiozender, een frequentie, waarin de gevoelens die zij 

sturen, want dat is de taal, in mijn hoofd worden gedecodeerd, omgezet worden, in 
een gedachte, een taal die ik als mens kan snappen.  

 

En op hetzelfde moment dat dát gebeurt, dan pas is er toegang in het 
gevoelsbewustzijn van mijn wezen.  
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Dus het denken zit ertussenin.  
 

En als wij dus vervuild zijn van aannames, overtuigingen, gedachtes, we weten het 
allemaal beter dan dat we zouden kunnen weten, omdat we weigeren te kijken in 

het stukken of te onderzoeken waar onze moeilijkheden liggen.  
 

Dan zit dat ertussenin en is er niet een volledig open communicatie en met in 
relatie tot de Arcturianen is het zo dat het hologram daar kan ik op een gegeven 

moment doorheen met mijn hoofd, in mijn hoofd gebeurt dat, en dan boem!  
 

Heb ik volledig contact en dan gaat er iets in mijn brein gloeien, draaien en 
prikkelen.  

 
Dat zit hier aan deze kant en in één keer wordt dat zo groot als een veld van twee 

meter rondom mijn lichaam en dan voel ik dus letterlijk het, wat ik noem het 

ectoplastische deel, buiten het fysieke lichaam.  
 

En dan is er rechtstreeks communicatie en dan kan ik ze ook gewoon zien.  
 

Zo kan ik ook met ze communiceren en dan is er dus niet fysiek, maar mijn brein 
interpreteert dat als een 100% realiteit die veel scherper is in detail dan wat we 

hier zien.  
 

En ook heel interessant om te ervaren is dat in dat moment, waar je je daar niet 
focusseert zoals wij, als je nu naar mij kijkt zie je me scherp en de rest zie je dan 

onscherp, maar in dat stuk waarneming is alles scherp.  
 

Dus je kunt naar die deur kijken, maar tegelijkertijd zie je al die plaatjes, je kunt 
naar die foto kijken, je ziet die planten ook vlijmscherp. En in detail. Dus daar 

wordt een heel ander circuit aangesproken.  

 
En waarom ik dit vertel, is dat het vanaf de kant van hen, ik ben in mijn jeugd 

jaren vanaf mijn zesde tot een twaalfde jaar ben ik heel diep betrokken geraakt in 
een soort proces om de mensen, ik werd niet aangewezen omdat ik heb daar zelf 

dus het besluit in genomen om een vertaler te zijn vanuit zuiverheid buiten het 
menselijk denken om, om de mensen vanuit respect en eigen waarde daar te laten, 

om de mensen een stukje te vertellen over hoe die multidimensionale wezens en 
rassen en beschavingen hoe zij communiceren.  

 
Want er is een gemeenschappelijke taal, in liefde noemen wij dat, in het 

gevoel hoe zij communiceren.  
 

En toch hebben zij ook allemaal andere frequenties hoe ze communiceren. 
En wij zijn dat als collectieve beschaving op dit moment kwijt.  

Het stukje wat er nog aan over is noemen wij liefde.  
En zelfs liefde interpreteren wij op een wijze die net niet en daardoor 

helemaal niet contact veroorzaakt.  

En dit is een hele diepe informatie.  
En daarom zit de mens opgesloten in haar denken en in een insertielijn van 
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het voelen.  
Komen we dus op het punt van de intenties van ET’s.  

 
De mensheid een vorm van bewustzijn aan te dragen en in te planten in 

het raster van 3D geometrie.  
Dus van die vijfde dimensies, waar de twee geïnjecteerd zijn door andere 

velden, blijven er drie over.  
En die drie vrije velden, die wij niet meer gebruiken, want we werken 

alleen op die twee insertielijnen van die twee DNA-strengen, [daarom 
hebben?] we fysiek nog maar twee DNA-lijnen.  

Daar komen zij, als het ware, bewustzijn inplanten, op basis van een 
gevoel.  

Dat stukje vertaling.  
 

Ik ben er op mijn twaalfde jaar mee gestopt.  

Ik was jaar in, jaar uit met deze rassen bezig.  
En ik heb het zo zwaar gevonden.  

En ik vind zelf dat ik heel veel kan.  
Het is niks hoor.  

Laat ik dat duidelijk over zijn.  
Het stelt helemaal niks voor wat ik kan.  

Maar ik vind zelf dat ik heel veel kan.  
 

Maar als ik om me heen kijk en ik voel wat er gebeurt en wat ik aan moed heb 
getoond om het te doen.  

Waarbij ik echt behoorlijk wat heb meegemaakt en toch heb ik het gedaan vanuit 
liefde voor mezelf en vanuit ook de noodzaak en liefde om het open te krijgen, 

vond ik het op mijn twaalfde jaar welletjes, ik kon het niet meer verdragen en ik 
heb toen afscheid genomen van die groep.  

 

En toen is er tegen mij gezegd van Martijn jij hoeft alleen maar op te staan in het 
moment waarin jij voelt in je leven om hierover te gaan spreken. En waar dat om 

gaat is dit; er zijn, wat ik al eerder beschreef, twee velden.  
 

Het ene veld is liefdevol en laat ons met rust, begrijpt dat wij het 
vermogen hebben van het eigen herstel en healing vanuit onszelf.  

Zelfhealing, het herstel van het eigen vermogen.  
 

Dus het zelf herstellend vermogen op basis van gevoelens die wij eerst 
dienen op te zoeken in onszelf.  

Dat is één.  
 

Die wezens, dat is een enorme alliantie, en die houden ontzettend van ons.  
En ze zien ons. En ze laten ons in dat stuk ook helemaal met rust.  

 
En toch staan ze ons ten dienste vanuit een andere visie.  

 

Je kunt ook fysiek contact met ze krijgen in deze matrix.  
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Het andere veld is een veld dat niet erkent dat wij die oorspronkelijke 
mensen zijn.  

 
Omdat wij, als het ware, gecreëerd zijn om die twee velden weer bij elkaar 

te brengen.  
Heel simpel gezegd.  

 
En dat veld bezoekt de aarde en komt hier met allerlei wonderlijke technologieën 

om er juist voor te zorgen dat we zoveel mogelijk uit het vermogen wegblijven om 
onszelf weer terug te vinden.  

 
En omdat de mens in een soort spirituele noodsituatie zit en ook haast heeft, vooral 

de mensen die daarmee bezig zijn hebben best wel haast om het nog voor elkaar te 
krijgen, worden juist de spirituele mensen het krachtigst benaderd door deze 

alliantie uit artificial intelligence die zich manifesteren via de 4D-lijnen in ons 

bewustzijn en dat zijn de ET-healings.  
Nou, dat moest ik toch even zeggen.  

 
Ik zeg niet dat ET-healings niet goed zijn.  

Ik zeg ook niet dat ze kwaad zijn.  
Of niet kwaad zijn.  

 
Het gaat erom dat we keuzes kunnen maken.  

En die keuze is aan iedereen.  
 

De keuze is, gaan wij vanuit onze eigen vermogens iets doen of gaan wij wachten 
dat een ander iets voor ons doet.  

 
En daarmee slaan wij een fundamentele stap over om finaal tot een proces te 

komen van kracht en creatie.  

Dat is wat er op dit moment gebeurt.  
 

En ik weet dat het niet leuk is als ik dat zeg.  
De vraag is alleen in hoeverre ben je je bewust dat zoiets plaatsvindt?  

 
En in hoeverre als je dat niet bent, waar kun je het onderscheid in maken?  

Nou, wat er nu gebeurt, onder andere bij ET-healings, maar bij heel veel andere 
processen van healing, is dat mensen überhaupt niet weten dat ze de focus erin 

kunnen brengen.  
En dat is precies het enige wat nodig is.  

 
Op het moment dat wij gaan erkennen en snappen dat het heel belangrijk 

is om onderscheid te maken en je eigen kracht, en vanuit je eigen kracht 
ook echte opdracht te geven, dan kun je dus werken met alles wat IS.  

 
En op het moment dat je in een ontkenning verkeert en je wilt dat niet om 

reden X, dan ben je mogelijk vatbaar voor die artificial intelligence.  

 
Wat ik nu hier zeg is heel simpel, maar het is een enorme informatie wat 
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daarachter hangt. En toch is het belangrijk dat het gewoon voor het 
veldonderzoek gezegd wordt. Want alles mag gezegd worden  

 
 

 
 

 
 

 
= = = = = = = = = = = = = = / / = = = = = = = = = = = = = = = = = = 

 
 

 
 

5-5-Fragment-MvS-Herinneren wie wij zijn-

Avatarlichaam-Deel6 
 

Herinneren wie wij zijn Avatar lichaam 
 

Uit welke lezing is onbekend, iemand? 
 

Opname: 
5-5-Fragment-MvS-Herinneren wie wij zijn-Avatarlichaam-Deel6 

 
Dus ja, wat hier gebeurt, dit is maar een model, maar dit is een model voor 

onderzoek voor jezelf.  
 

Want dat betekent ook dat op het moment dat wij overlijden, oftewel het 
moment waarin we nu zitten stopt, dan komen wij terug boem! in één keer 

in een groter lichaam.  

 
En iedereen die wij hier nu zien, die komen we daar ook tegen. Het kan zijn dat die 

personen daar in diepe slaap zijn. Dat is ook wat ik aangeef met het 
avatarsysteem.  

Het zijn avatars in avatars.  
 

De mens heeft nog geen notie van het grotere vermogen van wie wij zijn.  
 

Zie je die lijn van beneden naar boven.  
Alles speelt zich af in hetzelfde moment.  

Want op het moment dat we daar helemaal uit gaan. En we komen hier.  
We verzamelen hier. Een stuk erfgoed in ons gevoel.  

Want dat is wat we hier doen.  
 

In de onderdrukking gaan we stukjes van onszelf her-Inneren.  

Vinden in ons gevoel.  
En dat nemen we mee in een database in onze cellen en dat zit daar via de sacraal 

velden sturen we dat weg.  
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Op het moment dat we wakker worden hier, hebben we al die informatie 
van wat we hier hebben opgedaan, wordt daar bij elkaar gebracht en dat 

wordt door Syriaanse en Aneis Inaïs beschavingen wordt dat bij elkaar 
gehouden.  

 
Ik noem het het herstel van het oorspronkelijk menselijk erfgoed.  

 
Dus wat we aan het doen zijn, is hier aan het repareren op basis van het 

gevoel wat in feite onze oorspronkelijke taal is, maar wat we niet meer 
snappen omdat we maar 1% van ons vermogen over hebben.  

Best wel pittig hè..  
Dat hebben we zelf bedacht. [gelach]  

 
En ik zeg het nu maar heel simpel, dus voor de mensen die het anders zien en met 

een andere voorstelling, ga vooral in gang, want het is juist de bedoeling dat we 

alles op onze eigen wijze, wat bij ons past, in onze vorm uitwerken.  
 

Want dat is zo belangrijk, want voor je het weet krijg je weer een religie en een 
leer. En daar gaan we dus niet mee beginnen, dus blijf bij jezelf.  

 
Dit model, wat we hier nu zien, is het belangrijkste model op de principes om te 

beseffen dat er geen karma is, want deze modellen die hier liggen, die spelen zich 
af in het model geinfaseerd door de Anunnaki.  

 
Dus wij dragen kopies uit echte ervaringen van de val.  

 
Die zijn daaruit gekopieerd en zijn horizontaal neergezet.  

 
Waarin alle pijnpunten van het nu geprojecteerd worden.  

 

Zodat onze levens die wij dus denken te herinneren, allemaal heel traumatisch zijn.  
 

Zodat wij in dit traumamodel blijven hangen.  
 

En weten jullie, de machthebbers om het zo maar even te zeggen op deze 
aarde. Weten dat er geen karma is in dit model.  

 
En daarom houden ze huis 
 

 
= = = = = = = = = = = = = = / / = = = = = = = = = = = = = = = = = = 
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